
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 05/2024

Aika: 1.2.2024 Paikka: Otaniemi, Espoo
kello 16:00

Läsnä: Katariina Kokkonen (puheenjohtaja) Elliroosa Peltoniemi
Oscar Rouvinen Vertti Hatara (sihteeri)
Linnea Hartikainen Joel Vainio
Patrik Hoppania Saimi-Sofia Pirinen
Niklas Riihelä Pessi Parkkinen
Petteri Niska Essi Korpi
Alex Kozorenko (P. 7) Miika Luhtamäki (P. 8.2)
Aino Juvakka (P. 7) Ella Koivisto (P. 8.2)
Lotta Aalto (S 8.3.2) Leevi Koistinen (S 8.3.2)

1. KOKOUKSEN AVAUS
Kokkonen avasi kokouksen ajassa 16.01

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja.

5. ILMOITUSASIAT
Hyvinvointi Helmikuu on alkanut, Kokkonen vihaa sitä. Ei ole saanut kofeiinia.
Sienirisotto oli hyvää Peltoniemen mielestä.
Parkkisella on uusi paita.

6. KUULUMISKIERROS
Rouvisella menee ihan hyvin, ei lisättävää.
Hartikaisella menee hyvin.
Korpi lähtee kohta Tampereelle, menee hyvin.
Pirisellä menee hyvin, koko viikon perjantaifiilikset. Äiti tulee huomenna kylään.
Hoppanialla mennyt viikko sairaan nopeesti. Paljon tekemistä.
Riihelä heräsi hyvin fiiliksin, paljon hommia. Hyvä viikonloppu tulossa.
Parkkisella on samanlaiset fiilikset. Kouluhommat painaa päälle, ketuttaa. Ensiviikon
tehtävät stressaavat jo nyt.
Niskallakin samat fiilikset eiliseltä, kouluhommat painaa. Tänään hieman
kiihtyneessä tilassa MatLabin johdosta. Kevättä rinnassa.
Vainiolla hyvät fiillikset, nautti SIK:in kiltisvierailusta.
Peltoniemi on nukkunut ja urheillut paljon.
Hataralla sujuu hyvin.
Kokkonen on nukkunut huonosti. Kofeiiniton Helmikuu alkoi kofeiinipläjäyksellä sitä
edeltävänä päivänä. Lapsenvahtina ja lapset eivät osanneet käyttäytyä. Kokkonen
pääsi sivistämään lapsia.
Kozorenkolla sujuu decent, elämä on laiffii, laiffi on elämää.
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Juvakalla en eka arkiviikko joululoman jälkeen. Alppimatka virkisti mukavasti. Arkeen
paluu.
Luhtamäellä on ollut pari tiukkaa viikkoa takana, hyvät fiilikset silti.
Koivistolle kuuluu hyvää, melko kiireistä.

Siirrytään kohtaan 8.5.

7. JÄSENASIAT
7.1. Uudet jäsenet

Rebekka Kanerva
Päätös: raati hyväksyy uudet jäsenet.

7.2. Raadin palaute
Raati on saanut palautetta kiltatuotteista. Raati harkitsee uusien
kilta-collareiden tilausta. Kysytään asiasta Juuso Saarelta. IK laseja on myös
toivottu.
Raati on saanut palautetta IK-rekrykanavasta. Sähköpostin rekryviestit
lähetetään jatkossa myös Hartikaiselle.
Fuksit ovat kommentoineet, että he eivät tiedä mistään mitään. Luhtamäki
muistuttaa, että fukseille tiedotetaan kaikki tarpeellinen useiden
tiedotuskanavien kautta, esimerkiksi telegram ja sähköposti. Toimenpiteenä
viestintää kehitetään.
Raati kiittää palautteesta.

8. YLEISTÄ
8.1. Menneet tapahtumat

8.1.1. ENG-ELEC sitsit 26.1.
Sitsit olivat onnistuneet, bänger ja paljon osallistujia. Nitoja on tallessa
jossain. Riihelä ei muista missä se on.

8.1.2. Fuksien ompeluilta 30.1.
Kiva tapahtuma, ISOja paljon paikalla. Mukava matalan kynnyksen
tapahtuma. YIT sponsoroi tapahtumaa.

8.2. Tulevat tapahtumat
Ei esille nostettavia asioita.

8.3. Vuosijuhlaedustukset
8.3.1. 17.2. Kondensaatio 133. lahja

Päätös: Kokkonen ja Vainio menevät lahjanantoon.
8.3.2. 24.2. Epoch 5

Päätös: Kokkonen edustaa kiltaa tapahtumassa.
8.3.3. 1.3. TLK 107

Päätös: Rasmus Kontio ja Rouvinen edustaa kiltaa
tapahtumassa.

8.3.4. 22.3. Kevätpäiväntasaus 123.
Päätös: Koko raati edustaa kiltaa tapahtumassa.

8.4. Tapahtumataulukko
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Kokkonen esittelee raadille Hartikaisen kanssa tekemänsä
tapahtumataulukon. Taulukkoon liitetään järjestäjä, osallistujamäärä, budjetti,
tapahtuman luonne ja sponsorit. Taulukon funktio on helpottaa sponsoreiden
ja tapahtumien yhdistämistä.

8.5. UO ‘23 tervehdys
UO jakoi tiedoston kevään tapahtumista. Fuksien lajikokeilu ensiviikolla 5.2.
Ei suurempaa sanottavaa. Ilmoittautumistilanne: ilmoittautunutta 13/30.
Pyydetään mukaan ISOja ja muita sidosryhmiä. Tapahtumassa on ensin
ekskursio ja sitten kiipeilyareenalla kiipeilyä.

MoviENG on leffailta ENG maistereiden kanssa 7.2.

Lumilärvit 9.2. on fuksineuvoston järjestämä tapahtuma Maanmittarikillan
kanssa montussa. Suunnattu kaikille IK ja MK jäsenille. UO auttaa
järjestämisessä jos tarvitaan.

HBN on 1.3. Sponsori tapahtumaan on mahdollisesti Rudus. Heiltä on
pyydetty 600e.

Fuksien wappusitsit 24.3 OK 20 ja sitsikeittiö. UO pärjää uuden UO
toimikunnan kanssa. Kandifuksit ovat yläkerrassa ja englanninkieliset fuksit
ovat alakerrassa. Tapahtuma järjestetään IK:n kesken.

ISOtapahtuma x PT huhtikuussa. Tehdään jotain helsingissä, ehkä
baarikiertelyt ehkä mahtavat jatkot jossain kompleksissa. Haippinen
tapahtuma on tulossa. Raati on kutsuttu. Kozorenkon viimeinen tapahtuma
jota hän järjestää.

KVTMK järjestää monia englanninkielisiä sitsejä Otaniemessä, raati on aina
tervetullut mukaan.

Siirrytään kohtaan 7.1.

8.6. Vanhojen likaisten terveiset
Aalto ja Koistinen esittelivät itsensä ja kiltahistoriansa. Koistinen on tehnyt
röökiartikkeleita ruutisiin. Aalto oli IE:nä vuonna 2021 parinaan Koistinen.
Pitkän linjan vuosijuhlajärjestäjiä. Vanhat likaiset toimivat killan muistina ja
raadin tukena jos jokin mietityttää. Vanhat likaiset haluavat kehittää jatkuvuus
toimintaa, he jaksamisen mukaan aikovat parantaa toimintaa. Keskusteltiin
paljon mitä kaikkea pidempi akateeminen muisti voisit tarkoittaa killalle.
Jatkuvuus tarkoittaa killan kulttuuria ja perinteitä. Vanhojen likaisten
suhtautumine tulee olemaan rentoa ja rakentavaa palautetta edistämään
killan pitkäjänteistä kehitystä. Kokkonen haluaa käsitellä vanhojen likaisten
kanssa kiltahuoneen mahdollisesta muutosta ja
yhdenvertaisuussuunnitelmasta.

8.7. AllWell -kysely
Käykää kaikki toisen vuoden kandiopiskelijat vastaamassa.
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9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
9.1. Kulttuurivastaavien pullat

Kulttuurivastaavat jakavat pullia kiltahuoneella 12.2.
9.2. Vaellusvastaavien ensimmäinen kokous

Kokous sujui hyvin.
9.3. Liikuntavastaavien ensimmäinen kokous

Kokous sujui hyvin.

10. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
10.1. Menneet tapaamiset: (26.1) Ramboll, (30.1). Rudus, (1.2.) Granlund

Ramboll tapaaminen meni hyvin, sujui mukavasti. Ruduksen kanssa oli hyvä
ensitapaaminen, vanha sponsori joka nyt palasi rakennustekniikan
opiskelijoiden pariin. Granlundin kanssa saatiin hyvä sponsorisopimus n.
3000€ edestä. Haluaisivat pääaineiltamaan mukaan vaikka uusi opiskelija
aines ei enää kohdistu heidän alaansa.

10.2. YIT vuosisopimusluonnos
Sopimus on ollu liian avoin ja “pyöreä”. Hartikainen on päivittänyt sopimusta,
mutta se on kesken kunnes hän tietää haalareiden hinnan. Sopimukseen
tehtyinä päivityksinä “kesäpäivät” on poistettu, vuotuinen excursio on
SRT-excursio, näkyvyys kiltahuoneella tarkennettu pieneen bränditavaraan.

10.3. Haalareiden hinta
Hartikainen on kilpailuttanut haalareita. Haalareita tilataan 235. Viime vuonna
hinta oli n. 66€ kpl. Haalari myyntihinta on ollut 18€. Olemassa olevista
haalareista tehdään inventaario. Haalarisponsorimäärä on ollut 4000€ Tosin
mukaan ei ole laskettu kannattaja jäsenyyksiä. Tänä vuonna haalarisponseita
yritetään hakea enemmän. Kokkonen antaa kirjallisen huomautuksen
Vainiolle jos vuoden 2024 budjetti on tehty yhtä epäselväksi kuin vuoden
2023 budjetti. Hartikainen selvittää mistä saadaan paremmat haalarit.

11. IE-PERHE
11.1. Ystävänpäiväsitsit

Ilmo aukeaa ensi viikon keskiviikkona klo 12. 40 hengen kiintiö.
11.2. Pikku-IE -perehdytys

Perehdytys sujui hyvin. Yksi ei päässyt osallistumaan.

12. OPINTOTOIMIKUNTA
12.1. n- ja alumnivastaavien yhdistäminen IKävastaaviksi

Asiaa on kysytty, kaksi suostui. Muut olivat hiljaisia.
Päätös: N- ja alumnivastaavat yhdistetään IKävastaaviksi.

12.2. Oltermannin tapaaminen ma 12.2. 14-16
Aika on päätetty.

12.3. TCAC
Yksi vapaaehtoinen on löytynyt. Hoppania ja Kalle Viinikainen osallistuu myös
itse toimikuntaan “raha on rahaa”.

13. FUKSITOIMIKUNTA
13.1. FTMK vaihto
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Vaihto on ensi viikonloppuna.

14. MAISTERITOIMIKUNTA
14.1. ISO haku video on jotakuinkin valmis

Video oli bängeri. Kokkosen mukaan se sai “standing ovationin”. Riihelä antaa
Juuso Saarelle virtuaalisen pusun.

14.2. KvTMK vaihto
Vaihto tapahtuu.

14.3. ENG x ELEC sitsit
Asia käsitelty kohdassa 8.1.1.

15. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
15.1. Viestinnän kehitys

Viikkis on projektina. Template näyttää nykyään ihan pyllyltä. Instagram
tiedotus suurempaan rooliin. Elizaveta Komarova tekee todella hyvää työtä
tiedotuksen eteen. Hänelle jaetaan killan tapahtumakalenteri ja Elizaveta
tekee Instagramiin tapahtumatiedotuksia. Aletaan hyväksikäyttämään
Instagramia. Killan puolesta sähköpostiosoitteet toimikuntien
vastuuhenkilöille. Joonatan Seppänen vastasi Rouvisen ehdotukseen “Oke
👍”. Tarpeen mukaan tehdään osoitteet muillekin.

15.2. Nettisivujen uudistus
Täysin uusien nettisivujen uudistamisesta on sovittu nettisivuvastaavan
kanssa. Killan nykyiset sivut ovat pyllystä.

16. RAHA-ASIAT
16.1. Laskut

Päätös: Hyväksytään liitteenä olevat laskut ja korvaustositteet.

17. AYY
17.1. AYY:n hallituskummi

Hallituskummi tulee kevään aikana vierailemaan kokouksessa. Toimii
yhteytenä raadin ja AYY:n kanssa.

18. MAIK JA AA-KERHOT JA RIL

19. M.E.T.A.
Kokkosen hyvinvointi helmikuun tehtävä on kofeeinittomuus ja venyttely päivittäin.
Hataran HH tehtävä on vähentää älypuhelimen käyttöä.
Peltoniemellä on alle 4h ruutuaika ja 4 kertaa viikoittain urheilua.
Vainiolla on 5 kertaa viikossa liikuntaa.
Niska priorisoi unta.
Parkkinen aikoo liikkua kaksi tai enemmän kertaa viikossa.
Riihelä aikoo nukkua paremmin ja hakea töitä.
Hoppania aikoo urheilla päivittäin.
Pirinen aikoo viettää herkuttoman helmikuun.
Korpi aikoo treenata yli viisi kertaa viikossa.
Hartikainen syö kaksi lämmintä ateriaa viikossa.
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Rouvinen aikoo treenata kolme kertaa tai enemmän viikossa.
Peltoniemi muistuttaa raatihärpäkkeen lomakkeesta.

20. SEURAAVA KOKOUS
Seuraava kokous pidetään vakiokokous aikaan 8.2. kello 16.00

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
Kokkonen päättää kokouksen ajassa 18.00

VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Katariina Kokkonen Vertti Hatara

puheenjohtaja sihteeri


